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 سروکار خریداران 
 عمده سکه به 

سازمان مالیاتی افتاد

 ایران ٣- بلغارستان ١؛ 
در تهران حریف می طلبیم

سرمقاله خبر

داستان علی دایی ، 
داستان سردار آزمون
محمد جوادی فر

کهکشانی  شوت  حسرت  هنوز 
پیروزی  با  توانست  می  که  باقری  کریم 
 Tشود ایران  گل  ماندگارترین  کره  بر 
در خاطرمان مانده است . اگر فقط چند 
دقیقه ی دیگر صبوری می کردیم و آن 
شاید  رسد  نمی  راه  از  شوم  ی  لحظه 
چهارمین  با  جدید  قرن  سال  اولین 
شد.  می  شروع  آسیا  در  ایران  قهرمانی 
توپ ارسالی کره ای روی هوا بود و هیچ 
آنجا و  او  را نداشت که  این  انتظار  کس 
باشد. شماره ۱۰  کنار دروازه ی خودی 
تعجب  شد  بلند  هوا  روی  که  قد  بلند 

همگان بیشتر شد . 
هیچ کدام از ما یادمان نمی آمد که 
بزند  برگردان  قیچی  بخواهد  دایی  علی 
ولی حالا دیگر دیر شده بود. دایی که به 
زمین رسید کیم سانگ سیک گل زیبای 
انگار همه  می  بود.  پرپر کرده  را  کریم 
دانستیم که وقت اضافه و قانون مزخرف 
گل طلایی قاتل آرزوهای مان می شود. 
چون هنوز چند دقیقه ای از پایان بازی 
سه  ی  شبکه  خبرنگار  که  بود  نگذشته 
به میان مردم رفت و همه ی جملات و 
عصبانی شدن ها به یک نام ختم میشد. 

»علی دایی« . 
روزها  آن  از  سال  هیجده  حالا 
دیدن  با  دوباره  مردم  و  گذرد  می 
برای  حتی  خواهند  می  فوتبال 
خود  ها  سختی  و  دردها  ساعت  چند 
ملی  تیم  از  آنها  کنند.  فراموش  را 
و  راضی  نظیرش  کم  نمایش  و  خود 
کنار  و  گوشه  از  و  هستند  خرسند 
اول جوان  به مهاجم  نقدهای کوچکی 
سردار  انگار  ولی  کنند.  می  شان  تیم 
را  انتقادها  این  تحمل  و  تاب  جوان 
که  کرده  استفاده  ای  واژه  از  و  ندارد 
به هیچ وجه نمی تواند به این هوادار 

شود.«قدرنشناس«. وصله  پرشور 
در کل  فوتبال دوست  مردم  توده   
که  هستند  احساسی  هایی  انسان  دنیا 
ی  موردعلاقه  فوتبالیست  از  گل  یک  با 
خود اسطوره و شاید با یک اشتباه او را 
و  طبیعت  این  بکشانند.  سقوط  مرز  تا 
خلقت فوتبال است. هیچ کس هو شدن 
نکرده  فراموش  مادرید  در  را  کاسیاس 
است . گلر جوانی که هر چه افتخار در 
اسپانیا  با  را  داشت  وجود  فوتبال  دنیای 
و رئال مادرید کسب کرد. بازیکن حرفه 
ای باید این را متوجه شود که دنیای او 
تغییر کرده و باید مقاومت و تحمل خود 
بالا  ها  توهین  و  ها  مقابل تشویق  را در 

ببرد.

 قیمت بازار سیاه خودرو 
کاهش می یابد

مدیرعامل ایران خودرو: با تمهیداتی 
که پیش بینی شده است روز به روز قیمت 

بازار سیاه خودرو کاهش می یابد.
هاشم یکه زارع افزود: تولید امسال در 
مقایسه با مدت مشابه سال گذشته شش 
درصد افزایش پیدا کرده است و تلاش می 
کنیم با کار سه نوبته، میزان تولید بیش از 

این افزایش یابد.
است  این  ما  هدف  همه  گفت:  وی 
به دست مصرف  که محصولات مستقیم 
کنندگان برسد و دست بازار سیاه را کوتاه 
خواهیم کرد.یکه زارع افزود: امکان صلح در 
برنامه های پیش فروش خودرو  نام  ثبت 
نیز برداشته شد و خودرو فقط به شخص 
و  شود  می  داده  تحویل  کننده  نام  ثبت 
یک  فقط   IP یک  با  ها  نمایندگی  همه 
این  نام کنند که  ثبت  توانند  خودرو می 
تصمیمات برای رسیدن خودرو به دست 
مصرف کننده واقعی بسیار مؤثر است.وی 
گفت: سایت باز است و شاهد خواهیم بود 
خودرو  سیاه  بازار  قیمت  روز  به  روز  که 
فروش  و  بازاریابی  معاون  یابد.  کاهش 
به  بازدید  این  ایران خودرو هم در خلال 
خبرنگار ما گفت: ما بر اساس روش های 
فروش برای مناسبت عید فطر فروش خود 
را اعلام کرده و محصولات پر تقاضا را با 
فروش قطعی با تمام ظرفیت به بازار آورده 
ایم و بقیه خودروها نیز از امروز ساعت ۱۱ 
را  ترتیبی که محصولات  به  و  برقرار شد 
روی سایت می گذاریم مشتریان می توانند 
خریداری کنند. مصطفی خان کرمی افزود: 
بازار  به  برای خرید  می خواهیم  مردم  از 
باز است  سیاه مراجعه نکنند و سایت ما 
و محصول داریم و بر اساس برنامه زمان 

بندی شده ثبت نام کنند.
وی درباره روند نظارت بر نمایندگی 
ها هم گفت: ما فروش مان از طریق سایت 
است و هر مشتری از طریق تلفن همراه و 
رایانه شخصی از منزل می تواند ثبت نام 
کند و آنهایی که این امکان را ندارند می 
نمایندگی  مراکز  به  نام  ثبت  برای  توانند 
مجاز مراجعه کنند. خان کرمی افزود: برای 
جلوگیری از دلال بازی محدودیت و فیلتر 
گذاشته ایم و این محدودیت موجب کندی 
سایت می شود که از مشتریان می خواهیم 
صبوری کنند.وی گفت: هر مشتری با هر 
کارت ملی می تواند یک ثبت نام انجام دهد 
و نمایندگی ها هم باید همکاری کنند و 
هیچ وجه اضافی نباید از مشتریان دریافت 
شود و قیمت ها بر اساس قیمت مصوب 

شورای رقابت است.
معاون بازاریابی و فروش ایران خودرو 
افزود: صلح در خصوص فروش های قطعی 
هم حذف شد و شرایط و مواردی در ثبت 
به دست  نام گذاشتیم که محصول فقط 

مصرف کننده نهایی می رسد.

شهردار تهران در آیین بهره برداری از پنج پروژه عمرانی:

حق شهروندان باید در پروژه های عمرانی لحاظ شود

وزیر صنعت؛اصناف نسبت به افزایش قیمت کالاها بی تفاوت نباشند

تقاطع  از پل  بهره برداری  آیین  تهران در  شهردار 
بلوار ارتش-امام علی )ع( و پنج پروژه عمرانی تهران، با 
تاکید بر ضرورت توجه به حقوق شهروندان، گفت: وقتی 
برمی آورند،  سر  دودکش  مثل  ساختمان ها  و  پروژه ها 
حق شهروندان از هوای سالم، نور و دید و منظر نادیده 

گرفته می شود.
افشانی  علی  سیدمحمد  امتیاز؛  گزارش  به 
مهمانان  حضور  از  تشکر  با  خود  سخنان  ابتدای  در 
ناظران،  کارگران،  تمام  از  من  کرد:  عنوان  برنامه  این 
مهندسان و همه افرادی که تلاش کردند تا این پروژه 

در موعد مقرر به بهره برداری برسد، تشکر می کنم.
و  کشور  کل  مشکلات  از  یکی  داد:  ادامه  او 
به  توجه  بدون  متعدد  پروژه های  شروع  شهرداری ها، 
منابع مالی است؛ پروژه هایی که باید در یک دوره زمانی 
پروژه ها  تعدد  دلیل  به  اما  تمام شوند  یا دو ساله  یک 
به  بهره برداری  امکان  آنها،  بین  توزیع محدود منابع  و 

موقع از آنها وجود ندارد.
از  یکی  بنابراین  کرد:  تاکید  تهران  شهردار 
اختیار،  در  منابع  با  متناسب  که  است  این  اولویت ها 

پروژه ها را شروع کنیم.
اولین  افشانی درباره پروژه های موجود هم گفت: 
مورد این است که موارد با پیشرفت بالا در اولویت ما 
است. دومین نیاز این است که همه پروژه ها باید یک 
پیوست مطالعات زیست محیطی داشته باشند و تمام 
نیازهای توسعه پایدار در شهر مورد مطالعه قرار بگیرند.
حق  شهر  بر  انسان ها  کرد:  اظهار  تهران  شهردار 
حق  کنند،  استفاده  آفتاب  و  نور  از  دارند  حق  دارند، 
دارند دید و منظر داشته باشند، حق دارند هوای سالم 
دودکش  مثل  ساختمان هایی  وقتی  اما  باشند  داشته 
یک مرتبه سربرمی آورند این حقوق از شهروندان گرفته 
می شود. به این نکته هم باید توجه شود معنای توسعه 
بعضی  و  نیست  عمرانی  پروژه های  همه  حذف  پایدار، 
پایدار،  توسعه  در  که  درحالی  دارند.  اعتقادی  چنین 
حقوق  فداکردن  بدون  امروز  نیازهای  پاسخگوی  باید 

آینده گان باشیم و این تعریف توسعه پایدار است.
پروژه ها  کیفیت  به  توجه  ضرورت  بر  تاکید  با  او 
گفت: مسئله بعد کیفیت اجرای پروژه ها است. به کرات 
کوتاه مدت  در  و  می شود  ساخته  پروژه ای  که  دیده ایم 
بحث مرمت و بازسازی مطرح می شود که این موضوع 
اجرا  کیفیت  اگر  است.  کار  پایین  کیفیت  دلیل  به 
خواهیم  منابع  در  فراوانی  صرفه جویی  باشد،  درست 
داشت. بنابراین باید بالاترین توجه را به کیفیت داشته 
و  باشند  هم  کنار  در  باید  سرعت  و  صحت  باشیم. 
باشد، صحت  پرکار  مردم  منافع  پای  وقتی  به خصوص 

پروژه ها مهم تر است. 
ارزیابی  و  پایش  سیستم  باید  داد:  ادامه  افشانی 
درصد  که  شود  انجام  هوشمند  صورت  به  پروژه ها 
پیشرفت  فیزیکی با هزینه کرد، مقایسه شود. سیستم 
هوشمند که حداقل ۱۶ سال پیش در سازمانی که من 
مسئول آن بودم نصب شد، باید برای تک تک پروژه ها 

اجرا شود.
او در ادامه درباره  ضرورت توجه به عابرین پیاده 

هم گفت: بحث پیاده و استفاده از مسیر دوچرخه برای 
شهروندان یک ضرورت است و نباید از این مسئله مهم 
غافل شویم. من از تمام کسانی که در این کشور یک 
سپاسگزارم  خود  نوبه  به  برداشتند،  توسعه  برای  قدم 
این  می دهم.  ترجیح  خود  منافع  بر  را  مردم  منافع  و 
نگاه ما در شهر است و تلاش می کنیم که در هر فصل 
داشته  شهرداری  در  بهره برداری  متعدد  برنامه های 
را  آن  از  بهتر  آینده  در  که  است  آغازی  این  و  باشیم 

شاهد خواهیم بود.
پروژه  پنج  افتتاح  حاشیه  در  تهران  شهردار 
ضرورت  بر  تاکید  با  خبرنگاران  جمع  در  عمرانی 
توجه به پروژه ها با درصد پیشرفت بالا گفت: اولویت 
را باید بر پروژه هایی که مشکلات مردم را حل می 

قرار دهیم. کنند 
سیدمحمدعلی افشانی در باره این پروژه ها توضیح 
داد: این پروژه ها در حوزه حمل و نقل است و همینطور 
دفع  محل  به  دسترسی  و  سطحی  های  آب  دفع 
پسماندهای شهری، یکی از پروژ هایی که امروز افتتاح 

شد تونل آرش اسنفدیار است که حدود ۶4۰ متر طول 
دارد و 8 میلیارد تومان برا ی آن هزینه شده است و به 
بهبود روان سازی ترافیک در آن منطقه کمک می کند.
او ادامه داد: پروژه دیگر دفع آب های سطحی در 
نگرانی  باره هم  این  منطقه سرخه حصار است که در 
وجود داشت که در شرایط حساس کانال های موجود 
نتوانند انتقال آب را انجام دهند. برای اطمینان از دفع 

آب های سطحی این پروژه انجام شد.
پسماندهای  دفع  پروژه  درباره  تهران  شهردار 
شهری هم گفت: خوشبختانه این پروژه به بهره برداری 
رسید. غیر از اینها پل کریمخان است که بهسازی آن 
انجام شد. با بهسازی این پل که یکی از پل های مهم 
پل  این  امروز  است.  شهر  این  گذشته  ساله   ۱۰ چند 
هم استحکام لازم را دارد و هم خوشبختانه بهسازی و 
مقاوم سازی شد که کار با ارزشی است و دیگر نگرانی 

درباره آن وجود ندارد.
او درباره اولویت های تیم مدیریت شهری نسبت 
به پروژه های نیمه تمام توضیح داد: پروژه ها با توجه به 
درصد پیشرفت فیزیکی و همینطور با توجه به اهمیتی 
های  نیازمندی  رفع  در  و  مردم  مشکلات  حل  در  که 
شهر دارند، اولویت بندی می شوند و این پروژ ه ها در 
اولویت قرار میگیرند که زودتر به بهره برداری برسند تا 

مشکلات مردم کاهش پیدا کند.
شهرداری  در  منابع  محدودیت  درباره  افشانی 
توضیح داد: هنر مدیریت این است که حتی در مواقعی 
که منابع محدود است با اولویت بندی و مشارکت کار 

را پیش ببرد.
شهردار تهران در پاسخ به پرسشی درباره احتمال 
شروع پروژه های جدید در پایتخت هم توضیح داد: من 
مردم،  مشارکت  با  و  شهر  منابع  با  آینده  در  امیدوارم 
پایان  به  هم  و  شوند  شروع  هم  متعددی  پروژه های 
بهبود  سبز،  فضای  بحث  در  پروژه هایی  حتما  برسند. 
اجتماعی  حوزه  در  همین طور  و  عمومی  نقل  و  حمل 

فرهنگی خواهیم داشت.

کنار  از  تفاوت  بی  نباید  اصناف  تجارت گفت:  و  معدن  وزیر صنعت، 
افزایش قیمت برخی کالاها بگذرند و میزان فروش کالاهای بدون شناسنامه 

در بازار باید به حداقل ممکن برسد.
به گزارش امتیاز و به نقل از وزارت صنعت، معدن و تجارت، محمد 
شریعتمداری در جلسه با نمایندگان اتاق اصناف کشور با بیان این مطلب، 
افزود: شبکه صنفی کشور بخش قابل ملاحظه ای از کشور و مردم است و 
حدود 3 و نیم میلیون نفر به صورت رسمی و غیر رسمی صاحب واحدهای 
صنفی و شاغل در آن هستند که سهم قابل ملاحظه ای از امورات کشور 

را بر عهده دارند.
وی با بیان اینکه از بدو پیروزی انقلاب اسلامی مجموعه اصناف در 
کرد: مجموعه  تصریح  است،  کرده  تاکنون حرکت  انقلاب  و  نظام  خدمت 
اصناف معتمدان محل خودشان هستند و باید قدر همچنین جایگاه رفیعی 

را دانست و آن را حفظ کرد.
گفت:  اصناف،  اتاق های  انتخابات  برگزاری  به  اشاره  با  شریعتمداری 
و  هستند  اصناف  و  پیشه وران  همین  اجتماعی  گروه های  قدیمی ترین 
اصناف  کشوری  تشکل  و  اصناف  اتاق های  اتحادیه ها،  نیز  حاضر  حال  در 
یک سلسه مراتب مدیریتی بر اساس انتخابات شکل گرفته و نظام از این 

پتانسیل هم در سطح منطقه ای و هم ملی می تواند بهره ببرد.
وزیر صنعت، معدن و تجارت در ادامه گفت: روسای اتاق اصناف در 
شهرستان ها باید با ایجاد آرایش جدید ارتباط خود را با اتحادیه ها و شبکه 
های صنفی گسترده تر کنند و با برگزاری جلسات منظم تر شبکه صنفی 
را نسبت به وقایع جدید توجیه و به عرضه کالا بیش از پیش اقدام کنند تا 

به شرایط مطلوب تری برسیم.
شریعتمداری با تأکید بر اینکه اصناف نباید بی تفاوت از کنار موضوع 
افزایش قیمت برخی کالاها بگذرند، ادامه داد: امسال با عنوان حمایت از 
ایرانی نامگذاری شده است ضمن اینکه منابع ارزی کشور محدود  کالای 
نیازهای کشور که توان تولید در داخل برای آنها وجود  از  است و برخی 
دارد و نیازی به واردتشان نیست، یا باید ورودشان به کشور ممنوع شود 
یا با حداکثر تعرفه از کالای ایرانی حمایت کرد. وی با تأکید بر ضرورت 
بازارچه های مرزی و ورود کالاها به صورت ملوانی و ته لنجی  ساماندهی 
گفت: ساماندهی به معنای از بین بردن نیست و مصوبات دولت در جهت 
باید  با قاچاق در این حوزه  اما  از بین بردن آن،  ساماندهی بوده است نه 
برخورد جدی شود.وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه سامانه جامعه 
تجارت باید تکمیل شود، به گونه ای که مسیر حرکت کالا تا حوزه مصرف 

مورد نظارت و مانیتورینگ کامل قرار بگیرد تا با شفافیت به وجود آمده 
افزود: این موضوع در دستور کار  احتمال قاچاق به حداقل ممکن برسد، 

است و در مورد موبایل طرح رجیستری به اجرا درآمد.
ارزش  بر  مالیات  مشکلات  رفع  با  باید  کرد:  تصریح  شریعتمداری 
افزوده، نظام تامین اجتماعی و نرخ سود تسهیلات اعطایی تسهیلات بانکی 

عملًا از کالای ایرانی حمایت کنیم.
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روزنامه صبح ایران

عبور نرخ سکه از 
2/700/000 تومان

گزارش »امتیاز« از افزایش قیمت سکه در بازار تهران؛

وجود  یادآوری  با  مجلس  اجتماعی  کمیسیون  عضو 
بیش از 3 میلیون زنان سرپرست خانوار در کشور، گفت: 
ایران در بین 4۰ کشور بالاترین تعداد زنان بیوه را به خود 

اختصاص داده است.
 3 از  بیش  وجود  یادآوری  با  هلان  وحدتی  محمد 
افزایش  به  نسبت  در کشور  خانوار  زن سرپرست  میلیون 
متاسفانه طلاق  و گفت:  داد  زنان هشدار  قشر  این  تعداد 
مهمترین عامل افزایش تعداد زنان خانوار است و بی شک 
زنان  تعداد  افزون  روز  افزایش  با  طلاق  آمار  افزایش  با 
سرپرست خانوار مواجه خواهیم شد که که این به عنوان 

زنگ خطری جدی به شمار می رود.
نماینده مردم بستان آباد در مجلس شورای اسلامی، با تاکید بر اینکه زنان سرپرست 
خانوار در معرض انواع آسیب های اجتماعی قرار داشته و نباید بدون حمایت رها شوند، 
افزود: عوامل اجتماعی مانند کاهش ازدواج، افزایش طلاق، سوانح جاده ای، فوت همسر و 
اعتیاد در افزایش تعداد زنان سرپرست خانوار نقش زیادی دارد؛ متاسفانه بر اساس آمارها 
میزان ازدواج های ثبت شده در سال ۹۶ نسبت به سال ۹۵، 8 درصد کاهش یافته این در 
حالی است که تعداد طلاق ها به ۱۷۵ هزار مورد رسیده که افزایش تعداد زنان مطلقه و 

زنان سرپرست خانوار را به دنبال داشته است.
وی با یادآوری اینکه ۷۱ درصد زنان سرپرست خانوار دارای فرزند هستند، گفت: بر 

اساس آمارها ۹۰ درصد این قشر زنان ازدواج مجدد نمی کنند.
ادامه در صفحه 2

رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور توضیحاتی 
را در خصوص حریم های فرودگاهی ارایه داد.

در  خواری  زمین  درباره  تویسرکانی  احمد 
همچنان  دیگر  خمینی،مشکلات  امام  فرودگاه  محدوده 
انجام  ثبت  برای  را  اهتمام لازم  ها  نهاد  پابرجاست؛گفت: 
ندادند در کاداستر مطرح شد که تمامی مستندات دولت 
برخی  افزود:  وی  شود.  ثبت  و  ارایه  ثبت  سازمان  در 
نبوده  ولی رضایت بخش  دادند  انجام  اقداماتی  دستگاه ها 
و  نوشتم  جمهور  رییس  اول  معاون  به  را  ای  نامه  است. 
درست  مالکیت  ثبت  اگر  کردند.  ابلاغ  را  نامه  این  ایشان 
انجام شود ، شاهد زمین خواری نخواهیم بود.معاون رئیس قوه قضائیه در خصوص بررسی 
حریم های فرودگاهی گفت: در حال حاضر نود درصد مالکیت حریم های فرودگاهی ثبت 
شده است؛بخشی از مشکلات در مورد مهرآباد وجود دارد بخشی هم در رابطه با فرودگاه 

امام خمینی مشکلاتی وجود دارد چون در واگذاری اراضی دقت لازم انجام نشد.
وی افزود: اختلافی بین فرودگاه مهرآباد و بعضی افراد و نهادها وجود دارد و در حال 
حاضر، اکیپی مشترک برای بررسی ادعای مردم و نهادها تشکیل شده است تا پرونده های 
موجود در دادگاه ها حل شود.وی در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار مهر مبنی بر اینکه پیشتر 
شما اعلام کردید استعلام اموال خاوری در لحظه اعلام می شود، اما سه هفته پیش حجت 
الاسلام اژه ای خطاب به مردم اعلام کردند اگر اموالی از خاوری می شناسید، معرفی کنید؛ 
این تناقض را چطور تعبیر می کنید گفت: در رابطه با اسنادی که ثبت رسمی شده است 

اطلاعات وجود دارد و در مورد نامبرده هم این مسئله وجود دارد.

 افزایش زنان بیوه 
در کشور

بررسی ادعای مردمی 
مالکیت مهرآباد

معاون رئیس قوه قضائیه:عضو کمیسیون اجتماعی مجلس هشدار داد؛

برخورد قضایی با کلاهبرداران فروش طرح ترافیک
معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران هشدار داد:
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